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INTERPELACJA 

W sprawie przejścia przez ulicą Forteczną 

Szanowny Panie Prezydencie 

W ramach dyŜuru internetowego otrzymałem następujący mail :  
„Szanowni Państwo 
Mam na imię Marysia i mam 10 lat. Mieszkam przy ulicy Warownej na Osiedlu Kliny. Często 
chodzę do parku „Maćka i Doroty”. śeby tam dojść muszę przejść przez ulicę Forteczną, do 
chodnika przy ulicy Narvik. Niestety ulica Forteczną jest teraz bardzo ruchliwa i przejście 
przez nią jest coraz trudniejsze, poniewaŜ kierowcy nie zwaŜają na przepisy i jeŜdŜą z 
ogromną prędkością i wcale nie mają zamiaru przepuścić, czekającego przy ulicy dziecka. 
Bardzo uprzejmie Państwa proszę, takŜe w imieniu innych dzieci, aby na jezdni ulicy 
Fortecznej przy skrzyŜowaniu z ulicą Narvik namalowano pasy i postawiono znak przejścia dla 
pieszych. Mam nadzieję, Ŝe wówczas będę mogła bezpiecznie chodzić do parku. Mój tata 
powiedział mi, Ŝe Radni Dzielnicy z pewnością zrobią wszystko, Ŝeby na naszym Osiedlu było 
bezpieczniej. 
Wierzę, Ŝe niedługo pasy będą namalowane, za co z góry dziękuję.  
[wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do 
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Niejawnych]" 

W pełni przyłączam się do prośby mojej córki. Ulica Forteczną stała się niestety ulicą bardzo 
niebezpieczną, z uwagi na natęŜony ruch i nadmierną prędkość pojazdów. Dojście do parku 
m.in. z ulicy Warownej moŜliwe jest tylko poprzez przejście przez ulicę Forteczną, - z 
pewnością znacie Państwo te okolice. Myślę, Ŝe postawienie znaków „przejścia dla pieszych” 
oraz namalowanie pasów, nawet w kilku miejscach, po pierwsze spowoduje wolniejszą jazdę 
kierowców, po drugie ułatwi mieszkańcom osiedla bezpieczne poruszanie się. Jedyne 
oznakowane przejście przy ulicy Fortecznej znajduje się na wysokpści szkoły społecznej 
(wymaga zresztą odnowienia). Jestem przekonany, Ŝe oznakowanie przejść (pasy + znaki) na 
wysokości ulicy Narvik, Chęcińskiej i boiska sportowego (przy przystankach autobusowych) z 
pewnością nie będzie przesadą. Bardzo problematyczne jest teŜ przejście przy skrzyŜowaniu 
ulicy Borkowskiej i Fortecznej, gdzie nierozwaŜni kierowcy stwarzają zagroŜenie zarówno dla 
innych pojazdów, jak równieŜ pieszych, czego dowodem są częste stłuczki. Myślę, Ŝe 
uporządkowanie poruszonych kwestii nie jest ani kosztowne, ani trudne do zrealizowania i z 
pewnością developerzy okolicznych osiedli mogliby, ku zadowoleniu swoich klientów, 
sfinansować te prace. 
 
Będę wdzięczny za skuteczne zajęcie tą sprawą. 
Oczekując wraz z córką odpowiedzi, uprzejmie dziękuję i pozdrawiam. 

[wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do 
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Niejawnych] 
Uprzejmie proszę Pana Prezydenta o spowodowanie pomalowania we wskazanym 
miejscu pasów . Sprawa naprawdę waŜna  
Z powaŜaniem 

Kraków 3 grudnia 2008 

 


